

EXPLANATORY NOTES

An Act to provide for the appointment of a Port Warden for the Harbor of Quebec

Clause 1: This amendment would remove an antiquated limitation on the fees payable to persons assisting the Port Warden in the survey of damaged vessels.

Clause 2: This amendment would remove an antiquated limitation on the fees payable in appeals to the Council of the Board of Trade for the City of Quebec from disputes with the Port Warden.

Clause 3: Section 27 at present reads as follows:

"27. The board of directors of the Board of Trade and Industry of the Metropolitan Quebec may, from time to time, establish a tariff of fees to be paid to the Port Warden for services performed by him and his deputies, by the masters or owners of sea-going vessels, and by others in respect of whom the duties of the said Port Warden are required to be performed; which tariff, being first approved by the Governor in Council, shall be in force until repealed or altered by the said Governor in Council, or by the said board of directors of the Board of Trade and Industry, as it may be at any time, with the approval of

NOTES EXPLICATIVES

Acte pour pourvoir à la nomination d'un gardien de port pour le Havre de Québec

Article 1. — Supprime la limitation des honoraires payables aux personnes assistant le gardien de port lors de l'inspection des navires endommagés.

Article 2. — Supprime la limitation des frais payables en appel d'une décision du gardien de port devant le conseil d'administration de la Chambre de commerce et d'industrie du Québec métropolitain.

Article 3. — Texte actuel de l'article 27 :

"27. Le conseil d'administration de la Chambre de commerce et d'industrie du Québec métropolitain pourra, de temps à autre, établir un tarif des honoraires payables au gardien de port pour services rendus par ce dernier et ses députés, par les maîtres ou propriétaires de bâtiments destinés à la mer, et par tous autres qui requerront les services du dit gardien de port, lequel tarif, après approbation du gouverneur en conseil, sera en force tant qu'il ne sera pas modifié ou révoqué par le gouverneur en conseil ou par le dit conseil d'administration de la Chambre de commerce et d'industrie, comme cela pourra avoir lieu de temps à autre, avec l'approbation du gouverneur en